
Mødeindkaldelse 

 

— 
Børne- og Uddannelsesforvaltningen  

Harte Skole  

Stubdrupvej 36 

6000 Kolding 

 

 
Louise Borg Mogensen 

79 79 79 45 
79 79 78 40 

lobm@kolding.dk 

Emne: Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Møde dato 

281117 (med dagsorden fra 31/10) 

Mødested 

Mødelokalet på 1.sal 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 - 21.00  

Møde nr. 

4 

Mødeleder  

Rikke Fræhr Piihl 

Afbud til 

Rikke Fræhr Piihl 

Deltagere:    

Anders Backe, Jacob Bøgh, Jacob Kuhn,  

Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, 

Rikke Fræhr Piihl, Jacob Søndergaard. 

Lars Bjarne Andersen, Louise Borg Mogensen, 

Bo Lemming, Christina Wittrock 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Jan Høgh Pedersen, Louise Borg Mogensen, Jacob Kuhn 

Dagsorden 

 

1 Opfølgning og godkendelse af 

referat  

Punkter til evt. 

Relevanschecker 

5 min 

 

 

2 Nyt fra formand/10 min/RK 

Fælles råd for 

skolebestyrelsesformænd 
Besøg fra Skanderup/ Hjarup 

 

Kun en lille 1/3 del af skolerne var 

repræsenteret. Ikke alle skoler var 

venligt stemt overfor dette forum. Nyt 

møde i starten af det nye år.  Ikke 

nødvendigvis formanden der skal 

deltage. Der er gode erfaringer fra 

Haderslev kommune vedr. dette. 

Det er ikke relevant med et besøg fra 

Skanderup/Hjarup, da der ikke er det 

store i det. Rikke har modtaget noget 

skriftlige materiale derfra. CBH lægger 



 

 

 

— 

Side 2 

det op i intra. Ansøgning til lokalrådet 

gentages. 

3 Nyt fra skolen/ 20 min 

Nye tider i Kolding kommune/ LM  

( større selvbestemmelse til 

bestyrelsen og skoleledelsen) 

 

Motionsdagen: sponser-løb/ BL 

 

Status på arbejdet med 

trivselsarbejdet/ LM 

 

Lovgivning vedr. deltagelse af elevråd i 

skolebestyrelsen/ LM 

 

Undersøg evt. skole/forældre vedr. 

dette. Kommer på næste gang. 

 

 

 

 

27.000 blev løbet ind. Gentages evt 

næste år. 

 

Der er givet tilbagemelding til ledelsen 

og til MED-udvalget vedr. fokusgruppe 

Interview. Trivslen diskuteres.  

 

Pkt vedr. ny ide/udviklingspulje på 

næste møde. BL laver et oplæg hvad 

det går ud på.   

 

Elevrådet deltager 1 gang i kvartalet. 

Deltager, hvis de har noget at komme 

med. Evt. først møde i Januar. De kan 

komme med et bud på hvad 

Sponsorpenge bruges til? 

 

 

4 Evaluering af cafeaften/ 10 min 

 

Super aften. Ikke det store fremmøde. 

Dog en del fra andre skoledistrikter. 

Ser ud til en 0.klasse. 

5 SFO/15 min 

Status på hvordan det går i SFO 

 

Vi er i gang med en proces, hvor vi får 

klarlagt/beskrevet opgaverne i SFO.  

8 Evt. Næste møde starter kl. 17. 

Karin melder afbud til næste møde. Vi 

holder det på skolen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


